
PROTOKÓŁ NR 3/2004 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych odbytego w dniu 5 maja 2004 roku w godz.1330 -1640

w lokalu Urzędu Gminy Poświętne.

Obecni według załączonej listy obecności.
W posiedzeniu uczestniczyli: mgr inż. Mieczysław Stępień – Wójt Gminy,
Andrzej Małachowski – Przewodniczący Rady Gminy, Pani Elżbieta
Grzegorska – dyrektor Szkoły Podstawowej w Brudzewicach, Pani Agnieszka
Lasota – dyrektor Szkoły Podstawowej w Dębie, Pan Krzysztof  Franas –
dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych w Poświętnem oraz Pan Marian
Pisarski – dyrektor ZEAS w Poświętnem.
Porządek obrad:
1. Zaopiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2004/2005.
2. Sprawy różne.

Ad. pkt.1. Przewodniczący Komisji – Zdzisław Serafin powitał zebranych
radnych członków komisji oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu i
poinformował, że głównym tematem posiedzenia będzie analiza przedłożonych
projektów organizacyjnych szkół.
Radni analizowali szczegółowo poszczególne projekty organizacyjne szkół.
Dyskutowali na temat nauczania indywidualnego w szkołach, na temat nauki
języka angielskiego i nauczyciela tego języka.
Poruszano temat zapewnienia godzin dla niektórych nauczycieli, poprzez
uzupełnienie etatu w innej szkole w gminie.
Komisja ustaliła:
1. W szkole w Dębie i Brudzewicach ustalono ogólną liczbę godzin

nauczycielskich  na 168.
2. Następujący nauczyciele: Magdalena Obst, Ludwika Deka, Bogusław

Małachowski, Grażyna Bielecka, Elżbieta Kolecka, winni uzupełnić
brakujące godziny do etatu w innych szkołach.

3. Komisja sugeruje rozwiązać sprawę opieki nad uczniami w szkole 
w Poświętnem w ramach przyznanych 26 godzin świetlicowych.

4. Przeprowadzić z Panią Małgorzatą Łukasik rozmowę finalizującą kwestię jej
odejścia na emeryturę.

5. Ostateczne poprawki do projektów organizacyjnych złożyć do 10 maja br.
Ad. pkt.2. W sprawach różnych głos zabrali:
– Pani Elżbieta Grzegorska zwróciła się z prośbą o przekazywanie przez ZEAS

dla dyrektorów szkół kserokopii aktualnych przepisów prawnych
dotyczących szkół i oświaty, ponieważ często wchodzą w życie jakieś nowe
przepisy, o których dyrektorzy nie wiedzą. Ponieważ ZEAS prenumeruje
dziennik ustaw, wychwycenie aktualnych przepisów nie stanowi problemu.
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• Radny Jerzy Tulin zapytał o zalecenia kontrolne Państwowej Inspekcji Pracy,
czy środki z funduszu socjalnego będą wypłacone dla nauczycieli za lata
ubiegłe i rok bieżący.

• Wójt wyjaśnił, że część środków z funduszu socjalnego będzie przeznaczona
na remonty w szkołach, a jeśli nauczyciele będą zgłaszać pretensje to nie
będzie remontów w szkołach.

• M. Pisarski – dyrektor ZEAS zwrócił się z prośbą o przekazanie dla szkoły 
w Poświętnem szyb z wymienianych okien w szkole w Brudzewicach.
Komisja poparła ten wniosek.

• Pani Elżbieta Grzegorska – zwróciła się z prośbą o pomoc przy oznakowaniu
mienia, które przejęła podczas inwentaryzacji. Sprzęt do tej pory nie jest
oznakowany, dlatego na początku wakacji należałoby to uczynić.
Pani Dyrektor poinformowała również o problemach z klubem sportowym.
Nikt po meczach nie sprząta, leżą puszki i butelki po wódce. Bramki dla
dzieci szkolnych są niezamocowane, gdyż członkowie klubu zniszczyli
mocowanie. 

• Radny Jerzy Tulin zwrócił uwagę, że tą kwestię należy poruszyć na sesji,
gdyż klub jest gminny i te sprawy dotyczą społeczności gminnej.

• Pan Krzysztof Franas – dyrektor ZSZ w Poświętnem poruszył temat
użyczania sali gimnastycznej. Stwierdził, że przychodzą do niego obcy ludzie
i chcą klucze od sali. Bez opieki nauczyciela sala nie będzie udostępniana,
gdyż później nie ma kto ponosić odpowiedzialności za stan sali
gimnastycznej.

• Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że jeśli boisko w Studziannie
zostanie zrobione, to osoby aktywne będą mogły z niego korzystać.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła:
Elżbieta Sobczyk                                                        Przewodniczący Komisji

                                                                                   Zdzisław Serafin


